
 

S u o m e n  T i l a s t o s e u r a   P Ö Y T Ä K I R J A  

HALLITUKSEN KOKOUS 1 / vuoden 2016 hallitus 

Aika  Ti 08.3.2016, klo 16.00–17.30 

Paikka Työpajankatu 13, Tilastokeskus, 2.krs, Varianssi-kokoustila 

Läsnä 

Jyrki Möttönen  pj, seuran esimies 

Ari Jaakola  varaesimies 

Emma Kämäräinen  rahastonhoitaja 

Paula Bergman  sihteeri 

Tommi Härkänen (saapui kohdassa 4) 

Tara Junes 

Pihla Oksanen  opiskelijajäsen 

Johanna Seppänen 

 

poissa: Pekka Pere 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16:03. 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Työjärjestys 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi. 

4. Ilmoitusasiat 

Ari Jaakola kertoi terveisiä Asta Manniselta, European Statistics Stake Holders –konferenssista. Paula 

Bergman kertoi perustaneensa Tilastoseuralle Twitter-tilin. Paula lupasi lähettää hallituksen jäsenille 

tunnukset tilille. 

5. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

Hyväksyttiin hallituksen edellisen kokouksen (kokous 8 / vuoden 2015 hallitus) pöytäkirja. Pöytäkirja 

tallennetaan seuran nettisivuille.  

6. Jäsenasiat 

Seuralle ei ole tullut yhtään uutta jäsenhakemusta. 

7. Talousasiat 

Seuran tilillä on rahaa 20804,59 €.  



8. Vuosikirja 

Emme ole vielä saaneet tekstejä vuosikirjaan. Hannu Ojasta on mahdollisesti tulossa juttu kirjaan. Jyrki 

Möttönen lupasi kysyä tekstejä mahdollisilta kirjoittajilta. Emma Kämäräinen kysyy entiseltä taittajalta 

tämän halukkuutta taittaa vuosikirjaa tänä vuonna, sekä siitä, millaisella aikataululla vuosikirja koottaisiin. 

9. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Päätettiin pitää seuraava kokous 19.4.2016 klo 16. 

10. Muut esille tulevat asiat  

Emma päivittää uuden hallituksen tiedot, sekä sääntömuutokset Patentti- ja rekisterihallitukseen.  

Gunnar Modeen –mitali on jälleen tänä vuonna ajankohtainen. 

Paula kertoi edistävänsä Tilastoseuran sähköpostiosoitteen muuttamista Gmail-muotoon, jolloin saataisiin 

käyttöön esimerkiksi Gmailin tarjoamat yhteystietopalvelut. 

Emma kertoi suunnittelevansa jäsenkirjeiden ulkoasun uudistamista Paulan kanssa. 

11. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 16:59. 

 


